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Una foto del passeig Vilaret de
Cassà , amb bassals , en el mercat
de dimecres passat . Foto : MANEL
LLADÓ .
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Cassà millorarà el passeig Vilaret per evitar bassals al mer cat els dies de pluja
L'alcalde preveu que l'obra es faci el 2015 i diu que triaran l'alternativa d'acord amb els veïns

L'Ajuntament demana 150.000 euros en el PUOSC

13/03/13 02:00 - CASSÀ DE LA SELVA - JORDI FERRER

L'Ajuntament de Cassà de la Selva té ganes de posar remei al fang i als bassals del passeig Vilaret, on es fa mercat els dimecres i els dissabtes.
És un assumpte pendent des de fa temps a Cassà i l'equip de govern, de CiU, ha demanat 155.000 euros al govern, dins el Pla Únic d'Obres i
Serveis de Catalunya (PUOSC) per al trienni 2013-2016. L'alcalde de Cassà, Enric Bagué, explica que exposaran als veïns quines són les
alternatives tècniques per fer el canvi, previst per al 2015: “Hem d'arreglar el terra. Ara no engoleix prou.”

Bagué, que ha assumit l'àrea d'Hisenda amb la dimissió de Sergi Baulida, explica que l'obra ha estat valorada en 155.000 euros i que el govern
podria finançar-ne el 75%. El batlle cassanenc diu que el sòl podria mantenir-se de terra –“amb un tipus de resines que s'experimenten en altres
llocs, amb resultats diversos”, matisa– o bé optar per ciment o una superfície més dura. En aquest cas, la neteja és més ràpida i s'eviten el fang
i l'aigua. “Quan tinguem les alternatives tècniques, les explicarem a la gent i hi haurà un procés de participació ciutadana per acabar de triar-ho.”

Abans de la reforma del passeig Vilaret, un dels espais més transitats de Cassà, l'Ajuntament demana per a l'any que ve 199.000 euros en el
PUOSC per pavimentar, asfaltar i conservar vies públiques. Aquest any Cassà ha preferit no demanar ajuts per a cap actuació.

LA FRASE

Quan plou, hi ha molt de fang els
dies de mercat. Exposarem als veïns
quins canvis hi podem fer
Enric Bagué
ALCALDE DE CASSÀ DE LA SELVA

LA XIFRA

199.000
euros
demanarà Cassà en el PUOSC de la Generalitat per
pavimentar i conservar vies públiques l'any que ve.

ERC diu que no hi ha hagut diàleg sobre les obres
En l'últim ple de Cassà, el principal grup de l'oposició, ERC, va lamentar que el govern de CiU no hagués fet reunions monogràfiques per debatre les obres del
PUOSC. “En el mandat passat i en altres d'anteriors, eren tradicionals les reunions entre tots els grups per acabar de definir les obres que s'han de fer”, va
lamentar el portaveu d'ERC i exalcalde, Carles Casanova.
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